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Protokół nr 152/22   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 14 października 2022 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

2. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

3. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

4. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

 

           Nieobecny: Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu 

      

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu 

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu  

3. Pan Maciej Bryś    - naczelnik Wydziału Komunikacji,  

        Transportu i Dróg w Starostwie   

        Powiatowym w Wieluniu 

4. Pan Bartłomiej Panek   - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

        w Wieluniu 

5. Pani Małgorzata Zygmunt   - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury,

        Sportu i Promocji w Starostwie Powiatowym

        w Wieluniu 

6. Pani Renata Tatara   - dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego  

         im. Janusza Korczaka w Wieluniu (II LO) 

7. Pan Zbigniew Wiśniewski  - dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego  

         im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu (I LO) 
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8. Pani Justyna Kałuziak  - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji,  

                                                 Kartografii, Katastru i Gospodarki    

                                                       Nieruchomościami w Starostwie   

                                                       Powiatowym w Wieluniu 

9. Pani Beata Korczewska   - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy  

         Rodzinie w Wieluniu (PCPR)  

10. Pani Patrycja Świtalska   - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw   

                                                        Społecznych w Starostwie Powiatowym  

         w Wieluniu 

11.  Pani Anna Freus    - dyrektor Samodzielnego Publicznego  

           Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu  

          (SP ZOZ) 

12. Pan Wojciech Panek  - inspektor Biura Ochrony Informacji  

        i Bezpieczeństwa w Starostwie    

        Powiatowym w Wieluniu 

13. Pani Eliza Michalska-Kowalczyk  - radca prawny w Starostwie Powiatowym  

        w Wieluniu 

 

Lista obecności członków Zarządu stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CLII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CL posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

5. Zapoznanie z interpelacją radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Sebastiana 

Jasińskiego z dnia 2.10.2022 r. w sprawie odpowiedzi GDDKiA Oddział w Łodzi 

na wniosek z dnia 25.04.2022 r. Rady Powiatu w Wieluniu dotyczący  

jak najszybszego podjęcia prac w celu wykonania wjazdu dla służb ratowniczych  

na obwodnicę Wielunia.  

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia regulaminu 

organizacyjnego Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu.  
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7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia wysokości opłat  

za usuwanie z dróg na terenie Powiatu Wieluńskiego i przechowywanie 

pojazdów na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w razie 

odstąpienia od usunięcia pojazdu w 2023 r. – temat sesyjny.  

8. Przyjęcie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach  

i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński za rok szkolny 

2021/2022 - temat sesyjny.  

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zlecenia Dyrektorowi 

Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu do realizacji – w części 

odnoszącej się do Technikum i Branżowej Szkoły I stopnia w Zespole Szkół nr 2 

im. Jana Długosza w Wieluniu – postanowień umowy nr 459/2022 zawartej  

w dniu 18.08.2022 r. między Skarbem Państwa a Powiatem Wieluńskim 

dotyczącej udzielenia dotacji celowej na zakup pomocy dydaktycznych w ramach 

rządowego programu rozwijania infrastruktury szkolnej oraz kompetencji uczniów  

i nauczycieli w zakresie technologii informacyjno-komunikacyjnych na lata 2020  

-2024 - „Aktywna tablica”.  

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zlecenia Dyrektorowi  

II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu realizacji  

– w części odnoszącej się do II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu – postanowień umowy nr 459/2022 zawartej w dniu 

18.08.2022 r. między Skarbem Państwa a Powiatem Wieluńskim dotyczącej 

udzielenia dotacji celowej na zakup pomocy dydaktycznych w ramach rządowego 

programu rozwijania infrastruktury szkolnej oraz kompetencji uczniów i 

nauczycieli  

w zakresie technologii informacyjno-komunikacyjnych na lata 2020 -2024 - 

„Aktywna tablica”.  

11. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu o zabezpieczenie w budżecie powiatu wieluńskiego  

w 2023 r. środków finansowych w wysokości 290 000,00 zł na przeprowadzenie 

prac modernizacyjnych.  
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12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia projektu 

„Programu współpracy Powiatu Wieluńskiego w roku 2023 z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”  

oraz ogłoszenia przeprowadzenia jego konsultacji.  

13. Przyjęcie informacji o rezygnacji z funkcji Przewodniczącego Rady Fundacji  

na Rzecz Rozwoju Powiatu Wieluńskiego oraz członkostwa w Radzie Fundacji. 

14. Podjęcie decyzji dotyczącej wystąpienia do Burmistrza Wieluniu z wnioskiem  

o dokonanie podziału nieruchomości oznaczonej nr ewid. 40/2, położonej  

w obrębie 15 miasta Wieluń, która stanowi własność Gminy Wieluń i przekazanie 

jej w drodze darowizny Powiatowi Wieluńskiemu z przeznaczeniem na cel 

publiczny – tj. budowa i utrzymanie publicznych obiektów sportowych.  

15. Przyjęcie projektu protokołu uzgodnień w sprawie przekazania w drodze 

darowizny na rzecz Gminy Pątnów nieruchomości oznaczonej numerem 

ewidencyjnym działki 428 o pow. 1,4605 ha, położonej w obrębie Bieniec, gmina 

Pątnów - kontynuacja sprawy z CXLII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 27.06.2022 r.  

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przeznaczenia 

nieruchomości do oddania w dzierżawę - dot. oddania w dzierżawę, na okres 3 

lat, nieruchomości gruntowej położonej w obrębie Jasna Góra, gmina Mokrsko 

oznaczonej w ewidencji gruntów jako działki numer: 132/1, 132/2, 132/3, 132/4, 

132/7, 132/8, 132/9, 132/10 o łącznej powierzchni 1,8123 ha z przeznaczeniem  

na cele rolnicze.  

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na oddanie nieruchomości w dzierżawę - dot. oddania w dzierżawę, na okres 12 

miesięcy, części zabudowanej nieruchomości (pow. 1m2 główny hol  

na parterze w budynku siedziby Starostwa Powiatowego w Wieluniu)  

z przeznaczeniem na ustawienie automatu vendingowego z kanapkami, 

napojami zimnymi oraz słodyczami.  

18. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu w sprawie wycięcia drzewa znajdującego się na działce nr 289/1, 

obręb 8 miasta Wieluń, stanowiącej własność powiatu wieluńskiego, oddanej  

w trwały zarząd Powiatowemu Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu.  
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19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie części nieruchomości SP ZOZ w Wieluniu z przeznaczeniem na 

utworzenie oddziału kardiologii interwencyjnej wraz z pracowniami hemodynamiki  

i elektrofizjologii.  

20. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań i należności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 31.08.2022 r., 

sporządzoną według stanu księgowego na dzień 29.09.2022 r.  

21. Rozpatrzenie prośby Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o pomoc w pozyskaniu środków finansowych 

niezbędnych do zabezpieczenia całości wkładu własnego na realizację projektu 

pn. „Zakup aparatury medycznej i wyposażenia oraz przebudowa części 

pomieszczeń SOR w Wieluniu”.  

22. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę Nr LII/301/22 Rady 

Powiatu w Wieluniu z dnia 28 marca 2022 r. w sprawie podziału środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypadających 

na teren Powiatu Wieluńskiego wg algorytmu w 2022 r. na realizację zadań 

określonych w ustawie z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej 

i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych.  

23. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu do zawarcia porozumienia z Gminą Ostrówek w celu realizacji  

przez powiat zadania zleconego z zakresu administracji rządowej polegającego 

na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej, bądź świadczeniu nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego. 

24. Przyjęcie informacji o funkcjonowaniu i działaniach Powiatowego Centrum 

Zarządzania Kryzysowego w Wieluniu w okresie od 1 października 2021 r.  

do 30 września 2022 r. 

25. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 
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26. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2030.  

27. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu uchylającej uchwałę w sprawie emisji obligacji 

oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.  

28. Sprawy bieżące. 

29. Wolne wnioski. 

30. Zamknięcie CLII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie CLII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył CLII posiedzenie 

Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział w posiedzeniu 

Zarządu.   

   

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

  Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 4 członków Zarządu Powiatu. 

Wobec tego wszystkie decyzje, które będą podejmować będą miały moc 

obowiązującą. Nieobecny Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu. 

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że porządek 

obrad został przesłany. Przekazał, że Wydział Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji 
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prosi o zdjęcie punktu 12 pn. „12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu  

w sprawie przyjęcia projektu „Programu współpracy Powiatu Wieluńskiego w roku 

2023 z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3  

ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie” oraz ogłoszenia przeprowadzenia jego konsultacji” ze względu  

na zmiany w Programie współpracy, czyli określenie stawek zgodnie z przepisami.  

W związku z powyższym zaproponował zdjęcie z proponowanego porządku obrad 

punkt 12. Zapytał, czy ktoś z członków Zarządu ma przeciwne zdanie odnośnie 

zdjęcia tego punktu, ewentualnie ma inne propozycje. Nikt się nie zgłosił. Zapytał,  

kto jest „za” zdjęciem punktu 12 z dzisiejszego porządku obrad.  Nadmienił,  

że kolejne punkty będą miały numerację o jeden mniejszą.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął decyzję  

o zdjęciu z proponowanego porządku obrad punktu 12: „12. Podjęcie uchwały 

Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia projektu „Programu współpracy 

Powiatu Wieluńskiego w roku 2023 z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie” oraz ogłoszenia 

przeprowadzenia jego konsultacji” (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny: Pan 

Marek Kieler). 

 

 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że Zarząd 

będzie procedował według zmienionego porządku obrad.  

 

 

 Przyjęty porządek obrad: 

 

1.   Otwarcie CLII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad.  

4. Przyjęcie protokołu z CL posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 
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5. Zapoznanie z interpelacją radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Sebastiana 

Jasińskiego z dnia 2.10.2022 r. w sprawie odpowiedzi GDDKiA Oddział w Łodzi 

na wniosek z dnia 25.04.2022 r. Rady Powiatu w Wieluniu dotyczący  

jak najszybszego podjęcia prac w celu wykonania wjazdu dla służb ratowniczych  

na obwodnicę Wielunia.  

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia regulaminu 

organizacyjnego Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu.  

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia wysokości opłat  

za usuwanie z dróg na terenie Powiatu Wieluńskiego i przechowywanie 

pojazdów na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w razie 

odstąpienia od usunięcia pojazdu w 2023 r. – temat sesyjny.  

8. Przyjęcie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach  

i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński za rok szkolny 

2021/2022 - temat sesyjny.  

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zlecenia Dyrektorowi 

Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu do realizacji – w części 

odnoszącej się do Technikum i Branżowej Szkoły I stopnia w Zespole Szkół nr 2 

im. Jana Długosza w Wieluniu – postanowień umowy nr 459/2022 zawartej  

w dniu 18.08.2022 r. między Skarbem Państwa a Powiatem Wieluńskim 

dotyczącej udzielenia dotacji celowej na zakup pomocy dydaktycznych w ramach 

rządowego programu rozwijania infrastruktury szkolnej oraz kompetencji uczniów  

i nauczycieli w zakresie technologii informacyjno-komunikacyjnych na lata 2020  

-2024 - „Aktywna tablica”.  

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zlecenia Dyrektorowi  

II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu realizacji  

– w części odnoszącej się do II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu – postanowień umowy nr 459/2022 zawartej w dniu 

18.08.2022 r. między Skarbem Państwa a Powiatem Wieluńskim dotyczącej 

udzielenia dotacji celowej na zakup pomocy dydaktycznych w ramach rządowego 

programu rozwijania infrastruktury szkolnej oraz kompetencji uczniów i 

nauczycieli w zakresie technologii informacyjno-komunikacyjnych na lata 2020-

2024 - „Aktywna tablica”.  
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11. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu o zabezpieczenie w budżecie powiatu wieluńskiego  

w 2023 r. środków finansowych w wysokości 290 000,00 zł na przeprowadzenie 

prac modernizacyjnych.  

12. Przyjęcie informacji o rezygnacji z funkcji Przewodniczącego Rady Fundacji  

na Rzecz Rozwoju Powiatu Wieluńskiego oraz członkostwa w Radzie Fundacji.  

13. Podjęcie decyzji dotyczącej wystąpienia do Burmistrza Wieluniu z wnioskiem  

o dokonanie podziału nieruchomości oznaczonej nr ewid. 40/2, położonej  

w obrębie 15 miasta Wieluń, która stanowi własność Gminy Wieluń i przekazanie 

jej w drodze darowizny Powiatowi Wieluńskiemu z przeznaczeniem na cel 

publiczny – tj. budowa i utrzymanie publicznych obiektów sportowych.  

14. Przyjęcie projektu protokołu uzgodnień w sprawie przekazania w drodze 

darowizny na rzecz Gminy Pątnów nieruchomości oznaczonej numerem 

ewidencyjnym działki 428 o pow. 1,4605 ha, położonej w obrębie Bieniec, gmina 

Pątnów - kontynuacja sprawy z CXLII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 27.06.2022 r.  

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przeznaczenia 

nieruchomości do oddania w dzierżawę - dot. oddania w dzierżawę, na okres 3 

lat, nieruchomości gruntowej położonej w obrębie Jasna Góra, gmina Mokrsko 

oznaczonej w ewidencji gruntów jako działki numer: 132/1, 132/2, 132/3, 132/4, 

132/7, 132/8, 132/9, 132/10 o łącznej powierzchni 1,8123 ha z przeznaczeniem  

na cele rolnicze.  

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na oddanie nieruchomości w dzierżawę - dot. oddania w dzierżawę, na okres 12 

miesięcy, części zabudowanej nieruchomości (pow. 1m2 główny hol na parterze  

w budynku siedziby Starostwa Powiatowego w Wieluniu) z przeznaczeniem  

na ustawienie automatu vendingowego z kanapkami, napojami zimnymi oraz 

słodyczami.  

17. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu w sprawie wycięcia drzewa znajdującego się na działce nr 289/1, 

obręb 8 miasta Wieluń, stanowiącej własność powiatu wieluńskiego, oddanej  

w trwały zarząd Powiatowemu Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu.  

 

 



10 
 

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na wydzierżawienie części nieruchomości SP ZOZ w Wieluniu z przeznaczeniem 

na utworzenie oddziału kardiologii interwencyjnej wraz z pracowniami 

hemodynamiki i elektrofizjologii.  

19. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań i należności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 31.08.2022 r., 

sporządzoną według stanu księgowego na dzień 29.09.2022 r.  

20. Rozpatrzenie prośby Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o pomoc w pozyskaniu środków finansowych 

niezbędnych do zabezpieczenia całości wkładu własnego na realizację projektu 

pn. „Zakup aparatury medycznej i wyposażenia oraz przebudowa części 

pomieszczeń SOR w Wieluniu”.  

21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę Nr LII/301/22 Rady 

Powiatu w Wieluniu z dnia 28 marca 2022 r. w sprawie podziału środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypadających 

na teren Powiatu Wieluńskiego wg algorytmu w 2022 r. na realizację zadań 

określonych w ustawie z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej 

i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych.  

22. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu do zawarcia porozumienia z Gminą Ostrówek w celu realizacji  

przez powiat zadania zleconego z zakresu administracji rządowej polegającego 

na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej, bądź świadczeniu nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego. 

23. Przyjęcie informacji o funkcjonowaniu i działaniach Powiatowego Centrum 

Zarządzania Kryzysowego w Wieluniu w okresie od 1 października 2021 r.  

do 30 września 2022 r. 

24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 
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25. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2030.  

26. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu uchylającej uchwałę w sprawie emisji obligacji 

oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.  

27. Sprawy bieżące. 

28. Wolne wnioski. 

29. Zamknięcie CLII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z CL posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są uwagi  

co do treści protokołu. Nikt nie zgłosił uwag do treści protokołu. Zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem protokołu nr 150 z CL posiedzenia Zarządu Powiatu. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął protokół 

nr 150/22 z CL posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 4 członków 

Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler). 

 

 

Pkt 5 

Zapoznanie z interpelacją radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Sebastiana 

Jasińskiego z dnia 2.10.2022 r. w sprawie odpowiedzi GDDKiA Oddział w Łodzi 

na wniosek z dnia 25.04.2022 r. Rady Powiatu w Wieluniu dotyczący  

jak najszybszego podjęcia prac w celu wykonania wjazdu dla służb 

ratowniczych na obwodnicę Wielunia. 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński przypomniał, że na ostatniej 

sesji Rady Powiatu w Wieluniu pan radny Jasiński złożył interpelację. Powiedział,  

że chyba nic więcej nie mogą zrobić jak przekazać interpelację do Generalnej 

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. Zapytał pana naczelnika, czy zgadza z tym,  

co powiedział.  

Pan Maciej Bryś – naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

odpowiedział, że tak.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński podkreślił, że proponuje się 

przekazać interpelację do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. Otworzył 

dyskusję. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przekazaniem przedmiotowej 

interpelacji do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął  

decyzję o przekazaniu interpelacji radnego Rady Powiatu w Wieluniu  

Pana Sebastiana Jasińskiego z dnia 2.10.2022 r. w sprawie odpowiedzi GDDKiA 

Oddział w Łodzi na wniosek z dnia 25.04.2022 r. Rady Powiatu w Wieluniu dotyczący 

jak najszybszego podjęcia prac w celu wykonania wjazdu dla służb ratowniczych  

na obwodnicę Wielunia, do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział  

w Łodzi (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poprosił pana naczelnika  

o przekazanie interpelacji.  

 

 

Pkt 6 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia 

regulaminu organizacyjnego Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu.  
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

kierownikowi Bartłomiejowi Pankowi. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że warto 

wspomnieć, że pan kierownik na ten moment wakuje stanowisko zastępcy 

kierownika. Otworzył dyskusję.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że na ten moment  

nie ma. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że myśli,  

że pan kierownik nie chce na razie zastępcy w takiej formie w jakiej był zastępca 

tylko ma tego inspektora.    

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, czy zamiast jednego  

to są dodatkowo dwa stanowiska, uściślił - zamiast zastępcy są dwa stanowiska? 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że jest zastępca i inspektor tylko, jeśli chodzi o zastępcę, to w tym 

momencie nie będzie obsadzone to stanowisko.      

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zaznaczył, że pozgłasza 

literówki. Odniósł się do § 4 ust. 3 „Ogólna długość sieci dróg powiatowych  

w graniach powiatu wieluńskiego wynosi 354,673 km”. Zapytał, czy to jest potrzebne 

w regulaminie. Powiedział, że jest sieć dróg, która jest wymieniona w załączniku, 

więc później można wymienić załącznik, jeżeli coś dojdzie. Zaproponował 

wykreślenie w § 4 ust. 3.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że dobrze.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński również odpowiedział,  

że dobrze.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu wskazał, że w schemacie 

organizacyjnym jest napisane „Stanowisko ds. Księgowych”, a w tekście regulaminu 

jest używane sformułowanie „Księgowy”. Powiedział, aby to ujednolicić, jeżeli można  

to jeszcze zrobić.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że można.     

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do § 14 ust. 1 pkt 1: 

Do składania oświadczeń woli w imieniu Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  
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w zakresie praw i obowiązków majątkowych uprawnieni są: 1) Kierownik 

Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu lub osoba przez niego upoważniona spośród 

pracowników PZD.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że tak.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu wskazał, że kiedyś był kierownik 

lub zastępca, a teraz jak będzie się to odbywało? Czy kierownik w dowolnym 

momencie może zmieniać, czy Zarząd musi to zatwierdzić? Zapytał, kto ma  

to zatwierdzić.  

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu odpowiedziała, że nikt, pan 

kierownik wyznacza osobę.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, czy w dowolnym 

momencie może pan kierownik wyznaczać.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

potwierdził.   

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu również potwierdziła.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu wskazał, że w § 10 było 

napisane o „Księgowym”. Przypomniał, że jeszcze był pełnomocnik i jak dobrze 

pamięta to Zarząd wyznaczał i pan wicestarosta był pełnomocnikiem w pewnym 

momencie.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że nie. 

Przekazał, że do wydawania decyzji w imieniu Zarządu, żeby można było wydawać  

decyzje o zajęciu pasa drogowego, bo wtedy pan kierownik nie miał upoważnień,  

a pani kierownik była na zwolnieniu.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

dodał, że z upoważnienia Zarządu.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że zastępca 

kierownika jest w schemacie organizacyjnym, tak?  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że mamy.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, czyli ten pełnomocnik 

jest wyznaczany spośród pracowników PZD.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że tak.  
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że miał jeszcze 

dopytać, co dzieje się z przystankami? 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

wyjaśnił, że przystanki należą do gminy.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu przypomniał, że w poprzednich 

zakresach obowiązków było stanowisko, które było do obsługi dróg, mostów i miało 

się jeszcze zajmować przystankami autobusowymi.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

przekazał, że kiedyś tym zajmował się powiat.   

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy jest jeszcze 

jakiś głos w dyskusji. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest ”za” podjęciem uchwały. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 986/22 w sprawie uchwalenia regulaminu organizacyjnego Powiatowego Zarządu 

Dróg w Wieluniu, z poprawkami zgłoszonymi na CLII posiedzeniu Zarządu Powiatu  

w Wieluniu przez Członka Zarządu Pana Henryka Wojcieszaka (głosowało 4 

członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler).  

Uchwała Nr 986/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia wysokości opłat  

za usuwanie z dróg na terenie Powiatu Wieluńskiego i przechowywanie 

pojazdów na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w razie 

odstąpienia od usunięcia pojazdu w 2023 r. – temat sesyjny. 

 

 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

naczelnikowi Maciejowi Brysiowi.  

Pan Maciej Bryś – naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

omówił przedmiotową sprawę.  
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że problemu nie ma, 

bo stawki są identyczne jak w tamtym roku, ponieważ był przetarg. Dopytał  

o podstawę prawną - w starej uchwale chyba był punkt 11, tzn. na podstawie art. 12 

pkt 11, a teraz jest pkt 7.  

 Pan Maciej Bryś – naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

odpowiedział, że jeszcze raz porozmawia z panią radczynią. Nadmienił, że pani 

radczyni widziała ten projekt.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaznaczył, że pan naczelnik 

jeszcze przed sesją sprawdzi tę podstawę prawną. Następnie przeszedł  

do głosowania, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 987/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie z dróg na terenie Powiatu 

Wieluńskiego i przechowywanie pojazdów na parkingu strzeżonym oraz wysokości 

kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu w 2023 r. – temat 

sesyjny (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler).  

Uchwała Nr 987/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Salę obrad opuścił Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 3 osobowym. 

 

 

Pkt 8 

Przyjęcie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach  

i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński za rok 

szkolny 2021/2022 - temat sesyjny. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński stwierdził, że to również jest 

temat sesyjny. Otworzył dyskusję. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” 
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przyjęciem informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński za rok szkolny 2021/2022.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) przyjął 

informację o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński za rok szkolny 2021/2022  

- temat sesyjny (głosowało 3 członków Zarządu, nieobecni: Pan Henryk Wojcieszak, 

Pan Marek Kieler).          

 Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 9 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zlecenia Dyrektorowi 

Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu do realizacji – w części 

odnoszącej się do Technikum i Branżowej Szkoły I stopnia w Zespole Szkół  

nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu – postanowień umowy nr 459/2022 zawartej 

w dniu 18.08.2022 r. między Skarbem Państwa a Powiatem Wieluńskim 

dotyczącej udzielenia dotacji celowej na zakup pomocy dydaktycznych  

w ramach rządowego programu rozwijania infrastruktury szkolnej oraz 

kompetencji uczniów i nauczycieli w zakresie technologii informacyjno-

komunikacyjnych na lata 2020-2024 - „Aktywna tablica”. 

 

 

Na salę obrad powrócił Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym. 

 

 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję. Nikt się 

nie zgłosił. Przeszedł do głosowania i zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej 

uchwały.  
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  Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 988/22 w sprawie zlecenia Dyrektorowi Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu do realizacji – w części odnoszącej się do Technikum i Branżowej Szkoły  

I stopnia w Zespole Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu – postanowień umowy  

nr 459/2022 zawartej w dniu 18.08.2022 r. między Skarbem Państwa a Powiatem 

Wieluńskim dotyczącej udzielenia dotacji celowej na zakup pomocy dydaktycznych  

w ramach rządowego programu rozwijania infrastruktury szkolnej oraz kompetencji 

uczniów i nauczycieli w zakresie technologii informacyjno-komunikacyjnych na lata 

2020-2024 - „Aktywna tablica” (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Marek 

Kieler). 

Uchwała Nr 988/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 10 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zlecenia Dyrektorowi  

II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu realizacji  

– w części odnoszącej się do II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu – postanowień umowy nr 459/2022 zawartej w dniu 

18.08.2022 r. między Skarbem Państwa a Powiatem Wieluńskim dotyczącej 

udzielenia dotacji celowej na zakup pomocy dydaktycznych w ramach 

rządowego programu rozwijania infrastruktury szkolnej oraz kompetencji 

uczniów i nauczycieli w zakresie technologii informacyjno-komunikacyjnych  

na lata 2020-2024 - „Aktywna tablica”. 

 

 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że jest  

to analogiczna sytuacja tylko dotycząca dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego  

im. Janusza Korczaka w Wieluniu. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej 

uchwały.  
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       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 989/22 w sprawie zlecenia Dyrektorowi II Liceum Ogólnokształcącego  

im. Janusza Korczaka w Wieluniu realizacji – w części odnoszącej się do II Liceum 

Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu – postanowień umowy  

nr 459/2022 zawartej w dniu 18.08.2022 r. między Skarbem Państwa a Powiatem 

Wieluńskim dotyczącej udzielenia dotacji celowej na zakup pomocy dydaktycznych  

w ramach rządowego programu rozwijania infrastruktury szkolnej oraz kompetencji 

uczniów i nauczycieli w zakresie technologii informacyjno-komunikacyjnych na lata 

2020-2024 - „Aktywna tablica” (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Marek 

Kieler).           

 Uchwała Nr 989/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 11 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu o zabezpieczenie w budżecie powiatu wieluńskiego  

w 2023 r. środków finansowych w wysokości 290 000,00 zł na przeprowadzenie 

prac modernizacyjnych. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powitał panią dyrektor 

Renatę Tatarę, której złożył życzenia z okazji Dnia Edukacji Narodowej. Zapytał,  

czy pani dyrektor chciałaby coś dodać.  

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu omówiła przedmiotową sprawę.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński podkreślił, że potrzeba  

na pewno jest i zaproponował, aby powrócić do tematu przy konstrukcji budżetu 

dodając, że pan skarbnik jest w tej chwili na etapie składania budżetu. Zapytał,  

czy są pytania.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że kiedyś była mowa 

na temat udostępnienia jakiś dodatkowych pomieszczeń.  

  Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego  

im. Janusza Korczaka w Wieluniu dopytała, czy to jest jakaś świeża sprawa.  
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu wyjaśnił, że na którymś  

z ostatnich Zarządów była o tym mowa. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że to on miał 

rozmawiać.  

  Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego  

im. Janusza Korczaka w Wieluniu przekazała, że tak pan wicestarosta miał 

rozmawiać, również po tym zalaniu.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał jak  

z ubezpieczeniem odnośnie zalania.   

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu poinformowała, że sprawa jest w trakcie, wszystko jest 

złożone, zdjęcia, pełna dokumentacja, policzyli ile było zniszczonych książek 

(dokładnie 186 książek zostało zalanych).  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu odnośnie przyszłego budżetu  

i tego wniosku zapytał, czy pani dyrektor ma jakieś priorytety.  

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu poinformowała, że jeśli chodzi o rok 2023, to mimo wszystko 

tutaj powinno być wykonanie zaleceń pokontrolnych, ujętych w protokole przeglądu. 

To jest druga strona jej pisma, które należy wykonać do kwietnia 2023 r., aczkolwiek 

jeśli będzie możliwość jakiegokolwiek przesuwania, a myśli, że będzie jeszcze,  

na późniejszy czas, to będzie też to robić.   

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że pan skarbnik 

ma też rację, aby pani dyrektor uszeregowała, co w kolejności jakby jest 

najważniejsze.  

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu dopowiedziała, że na rok 2023.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy toalety  

są najważniejsze.  

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że tak. Dodała, że aż przykro słuchać,  

co młodzież mówi po szkole.  



21 
 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są jeszcze 

pytania. Udzielił głosu panu Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że pani dyrektor  

na zdjęciach pokazała różne problemy, odpadające z zewnątrz tynki, itd. Podkreślił,  

że zastanawia się, czy w tych wnioskowanych kwotach to się akurat zawiera.  

  Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że nie. To jest w tych zaleceniach 

pokontrolnych częściowo, np. w budynku głównym remont okładzin schodów 

zewnętrznych, malowanie i konserwacja obróbek blacharskich, około 42 tys. zł.  

Konsultowała tę kwotę. Nadmieniła, że gdyby się udało zrobić termomodernizację 

budynku to już wszystko byłoby zrobione jedną sprawą. To jest zadanie, które 

ciągnie się od lat i które jest „ciągle z tyłu głowy”. Zaznaczyła, że sprawa byłaby 

rozwiązana, ale teraz nawet trudno mówić na ten temat.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że to wszystko 

zależy od możliwości projektowych i środków zewnętrznych jakie będą się pojawiać 

na rynku. Zapewnił, że nie przepuszczą żadnej okazji. Zapytał, czy są jeszcze jakieś 

pytania, sugestie w tej sprawie. Nikt się nie zgłosił. Powiedział, że proponuje,  

aby powrócić do tematu przy konstruowaniu budżetu. Zapytał, czy ktoś ma inne 

zdanie. Nikt się nie zgłosił.  

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu zdecydował, że powróci do rozpatrzenia wniosku 

Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu  

o zabezpieczenie w budżecie powiatu wieluńskiego w 2023 r. środków finansowych  

w wysokości 290 000,00 zł na przeprowadzenie prac modernizacyjnych,  

przy konstruowaniu projektu budżetu powiatu wieluńskiego na 2023 r.  

 Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński podziękował pani dyrektor. 
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Pkt 12 

Przyjęcie informacji o rezygnacji z funkcji Przewodniczącego Rady Fundacji  

na Rzecz Rozwoju Powiatu Wieluńskiego oraz członkostwa w Radzie Fundacji. 

 

 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że otrzymali 

pismo od pana przewodniczącego. Dodał, że Zarząd przyjmuje do wiadomości 

pismo. Nadmienił, że jeśli dobrze liczy, to już są chyba 3 osobowe braki w Radzie 

Fundacji. Poprosił panią naczelnik o przygotowanie na kolejne posiedzenie uchwały, 

aby Zarząd mógł uzupełnić skład.  

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że dobrze.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu przyjął do wiadomości informację o rezygnacji  

z funkcji Przewodniczącego Rady Fundacji na Rzecz Rozwoju Powiatu Wieluńskiego 

oraz członkostwa w Radzie Fundacji. 

 Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 13 

Podjęcie decyzji dotyczącej wystąpienia do Burmistrza Wieluniu z wnioskiem  

o dokonanie podziału nieruchomości oznaczonej nr ewid. 40/2, położonej  

w obrębie 15 miasta Wieluń, która stanowi własność Gminy Wieluń  

i przekazanie jej w drodze darowizny Powiatowi Wieluńskiemu  

z przeznaczeniem na cel publiczny – tj. budowa i utrzymanie publicznych 

obiektów sportowych. 

 

 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powitał pana dyrektora 

Zbigniewa Wiśniewskiego. Powiedział, że pan dyrektor podjął się inicjatywy 

uregulowania stanów prawnych w obrębie hali sportowej i liceum. Z tego, co jest 

napisane, pan dyrektor odbył rozmowę z panem burmistrzem. Zapytał, czy pan 

dyrektor chciałby coś dodać oprócz tego, co jest napisane w piśmie.  
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 Pan Zbigniew Wiśniewski – dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego  

im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu omówił przedmiotową sprawę.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, jakie jest stanowisko pana 

burmistrza.  

 Pan Zbigniew Wiśniewski – dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego  

im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu odpowiedział, że pan burmistrz wyraził ustną 

zgodę w tym temacie i oczekuje działań z naszej strony.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są jeszcze 

pytania.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, jaka to jest 

powierzchnia.  

 Pan Zbigniew Wiśniewski – dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego  

im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu odpowiedział, że mniej więcej 2-3 ary.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zauważył, że nie jest  

to duża działka, ale akurat wcina się niefajnie w nasz teren. Zapytał, czy ktoś  

ma uwagi do projektu pisma. Nikt się nie zgłosił. W związku z brakiem dalszych 

głosów w dyskusji, zapytał, kto jest „za” wystąpieniem, zgodnie z przygotowanym 

projektem pisma.    

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął 

decyzję dotyczącą wystąpienia do Burmistrza Wieluniu z wnioskiem o dokonanie 

podziału nieruchomości oznaczonej nr ewid. 40/2, położonej w obrębie 15 miasta 

Wieluń, która stanowi własność Gminy Wieluń i przekazanie jej w drodze darowizny 

Powiatowi Wieluńskiemu z przeznaczeniem na cel publiczny – tj. budowa  

i utrzymanie publicznych obiektów sportowych, zgodnie z przygotowanym projektem 

pisma (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler).  

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński podziękował panu 

dyrektorowi za przybycie i życzył wszystkiego najlepszego z okazji dzisiejszego 

święta.  

 

 

Pkt 14 

Przyjęcie projektu protokołu uzgodnień w sprawie przekazania w drodze 

darowizny na rzecz Gminy Pątnów nieruchomości oznaczonej numerem 

ewidencyjnym działki 428 o pow. 1,4605 ha, położonej w obrębie Bieniec, 

gmina Pątnów - kontynuacja sprawy z CXLII posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu z dnia 27.06.2022 r. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy ktoś ma jakieś 

uwagi. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” zaakceptowaniem projektu protokołu 

uzgodnień w sprawie przekazania w drodze darowizny na rzecz Gminy Pątnów 

nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 428 o pow. 1,4605 ha, 

położonej w obrębie Bieniec, gmina Pątnów. 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął projekt 

protokołu uzgodnień w sprawie przekazania w drodze darowizny na rzecz Gminy 

Pątnów nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 428  

o pow. 1,4605 ha, położonej w obrębie Bieniec, gmina Pątnów - kontynuacja sprawy 

z CXLII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 27.06.2022 r. (głosowało 4 

członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler).  

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 15 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przeznaczenia 

nieruchomości do oddania w dzierżawę - dot. oddania w dzierżawę, na okres 3 

lat, nieruchomości gruntowej położonej w obrębie Jasna Góra, gmina Mokrsko 

oznaczonej w ewidencji gruntów jako działki numer: 132/1, 132/2, 132/3, 132/4, 

132/7, 132/8, 132/9, 132/10 o łącznej powierzchni 1,8123 ha z przeznaczeniem  

na cele rolnicze. 

 

 

 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy 2 działki zostały 

sprzedane, czy jedna.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że jedna działka jest 

sprzedana.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu nadmienił, że działka nr 132/6 jest 

sprzedana, a wnioskodawca napisał o 132/5 i jest w wypisie.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że w projekcie 

uchwały nie ma.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami przekazała, że nie ma tej działki, 

ponieważ jest to droga wewnętrzna.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy to jest jedyny 

tryb, w którym można to zrobić, czy można dać ludziom zawalczyć o lepszą cenę  

dla nas.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami zapytała, jaką lepszą cenę dla nas. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dopowiedział, że ogłosić,  

że chcemy wydzierżawić.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami przekazała, że zawsze byśmy mogli.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział: to bardzo proszę,  

bo są chętni.  
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Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami zapytała, czy są inni chętni.   

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odpowiedział, że tak i chcą dać dużo 

pieniędzy.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, czy ten wnioskodawca  

nie zrobił jakiegoś przeorania czy czegoś, bo kiedyś dzwonił i mówił, że będzie orał 

przed zimą. Podkreśliła, że zawsze można to ogłosić i poszukać jeszcze kogoś 

innego. Na pytanie, że brakuje jednej działki w projekcie uchwały poinformowała,  

że brakuje, gdyż to jest ta działka, która stanowi drogę wewnętrzną, którą pan wójt 

deklaruje od nas przejąć. Dodała, że jeszcze nie ma oficjalnego pisma, ale jest e-mail 

już, że tak i czekamy aż to się zmaterializuje, więc postanowiły, że już nie będzie  

to dawane w dzierżawę i ta powierzchnia jest odjęta. Nadmieniła, że jest podana  

dla Zarządu minimalna stawka jaka może być na podstawie uchwały Rady Gminy, 

stąd w uchwale jest wykropkowane miejsce.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że pytanie,  

czy warto wszczynać jakieś procedury ogłoszeń za 100 zł.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, ile teraz płaci.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami przekazała, że teraz płaci trochę więcej 

niż te 700 zł, bo to wynikało z tej większej powierzchni.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy z całości.   

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami potwierdziła.   

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, jakie są stawki 

rynkowe za hektar.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odpowiedział, że minimalna 1000 zł  

za hektar. 

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami poinformowała, że zawsze Zarząd może 

przyjąć, np. to 1000 zł.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że proponuje 

się wpisać w uchwale 1000 zł za hektar.  
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Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że tutaj jest 1,8123 ha, 

czyli od hektara licząc, muszą to przeliczyć.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, czyli 1 800 zł.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zaproponował 1 500 zł.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaproponował 1 800 zł.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że jeśli wnioskodawca  

nie podpisze tej umowy, to wtedy automatycznie wdrożą procedurę.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dopowiedział, że albo ogłosić od razu  

i wtedy zobaczą.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że ten pan 

dzierżawi to już jakiś czas.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że już bardzo długo 

dzierżawi.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaznaczył, żeby dać mu 

szansę, aby tyle zapłacił.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami zapytała, jaka jest propozycja.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział 1000 zł. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu również powiedział, że 1000 zł  

od hektara.   

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu zauważył, że w projekcie 

uchwały trzeba wpisać kwotowo.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, czyli 1812,30 zł. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dopytał, na jakiej podstawie jest 

zaproponowana ta kwota, czyli 700 zł.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami wyjaśniła, że na podstawie uchwały 

Rady Gminy o stawkach dzierżawy. Podkreśliła, że to nas nie obowiązuje, jest  

tu pokazany minimalny poziom, z którego możemy wyjść.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, kto płaci podatek gruntowy  

i kto pobiera dopłaty.  
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Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami wyjaśniła, że nie możemy pobierać 

dopłat zaznaczając, że ten temat był już sprawdzony przy Skrzynnie.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że jak jest umowa 

dzierżawy to tylko dzierżawca może.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że urzędy nie mogą.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że urzędy nie mogą,  

bo już to sprawdzili.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że proponuje 

się wpisać w § 2 stawkę rocznego czynszu dzierżawnego w wysokości 1812,30 zł  

i zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały.  

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 990/22 w sprawie przeznaczenia nieruchomości do oddania w dzierżawę, 

ustalając w § 2 stawkę rocznego czynszu dzierżawnego w wysokości 1812,30 zł 

(słownie: tysiąc osiemset dwanaście złotych 30/100) (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Marek Kieler).  

 Uchwała Nr 990/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 16 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na oddanie nieruchomości w dzierżawę - dot. oddania w dzierżawę, na okres 12 

miesięcy, części zabudowanej nieruchomości (pow. 1m2 główny hol  

na parterze w budynku siedziby Starostwa Powiatowego w Wieluniu)  

z przeznaczeniem na ustawienie automatu vendingowego z kanapkami, 

napojami zimnymi oraz słodyczami. 

 

 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że to jest 

istniejący automat.  
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 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że tak. Przekazała,  

że zaproponowała podwyższenie stawki ze 150 zł na 200 zł, ale ten pan nie chciał 

się zgodzić, ponieważ nie jest to dla niego w ogóle korzystne i że on grzecznościowo 

umieszcza u nas automat, i że takich zysków tutaj nie osiąga, aczkolwiek już  

na 180 zł zgodził się.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że w szkołach chyba 

było drożej.  

  Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że w szkołach mają 

około 200 zł.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że w szkole jest  

1300 uczniów.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, jak jest z prądem do tego 

automatu.  

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami poinformowała, że prąd do automatu 

jest wliczony w czynsz. Dodała, że to jest umowa trójstronna z gminą Wieluń. Umowa 

zostanie podpisana jak gmina Wieluń dopełni formalności, czyli przedłoży uchwałę.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały.  

   

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 991/22 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w dzierżawę 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler). 

 Uchwała Nr 991/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 17 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu w sprawie wycięcia drzewa znajdującego się na działce nr 289/1, 

obręb 8 miasta Wieluń, stanowiącej własność powiatu wieluńskiego, oddanej  

w trwały zarząd Powiatowemu Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu. 
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 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję. Nikt się 

nie zgłosił.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu nadmienił, że myślał, że chodzi  

o 12 drzew, bo było tyle zdjęć załączonych.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu odpowiedziała, że nie.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, kto jest „za” 

wycięciem drzewa znajdującego się na działce nr 289/1, obręb 8 miasta Wieluń. 

Podziękował pani dyrektor.  

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) pozytywnie 

rozpatrzył wniosek Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu  

sprawie wycięcia drzewa znajdującego się na działce nr 289/1, obręb 8 miasta 

Wieluń, stanowiącej własność powiatu wieluńskiego, oddanej w trwały zarząd 

Powiatowemu Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu (głosowało 4 członków 

Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler). 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 18 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na wydzierżawienie części nieruchomości SP ZOZ w Wieluniu  

z przeznaczeniem na utworzenie oddziału kardiologii interwencyjnej wraz  

z pracowniami hemodynamiki i elektrofizjologii.  

 

 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, w którym to ma być 

miejscu.  
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 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński wytłumaczył, gdzie  

ma się to znajdować. Powitał panią dyrektor Annę Freus, której udzielił głosu.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu omówiła przedmiotową 

sprawę.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński podkreślił,  

że jest to kwestia zabezpieczenie mieszkańców powiatu, jeśli chodzi o tematy 

kardiologiczne, nie będzie trzeba jechać tylko będzie na miejscu.   

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu podkreśliła, że mają 

doświadczenie z tym jak ciężko jest zdobyć lekarza kardiologa, z czym się zmagają. 

Dodała, że szereg rozmów podjęli w zasadzie z wszystkimi naszymi okolicznymi 

kardiologami po to, żeby zapewnić funkcjonowanie poradni kardiologicznej. 

Przekazała, że jest niezwykle ciężko, więc wiedzą, że wejście w rynek z oddziałem 

nawet jakby mieli pieniądze, którym nie mają na otworzenie tego typu oddziału,  

to zdobycie kadry medycznej byłoby niezwykle trudne i bardzo kosztowne. Dodała,  

że dzięki temu ruchowi mają praktycznie pewność, że uda im się uruchomić 

ponownie poradnię kardiologiczną.  

Pan  Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy w umowie będzie 

zabezpieczona poradnia kardiologiczna.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że nie  

– w umowie będzie zabezpieczone to, aby spółka nie mogła wejść w działalność 

konkurencyjną wobec ich działalności, wobec działalności, którą mają zabezpieczoną 

w kontrakcie. Dodała, że każda działalność nowa, którą chcieliby otworzyć jest  

dla nich konkurencyjna dlatego, że de facto mogą też chcieć się rozwijać,  

więc tu takie zapisy na pewno będą, a poradnia kardiologiczna również jest w ich 

interesie. Podkreśliła, że poradnia będzie nasza – w naszych strukturach tak, jak  

do tej pory, a jeśli będą mieć „ściągniętych” lekarzy kardiologów, bo wiadomo,  

że będą dyżurować na oddziałach, więc funkcjonowanie poradni tego typu jest 

również w ich interesie, żeby wyłapywać przypadki wymagające interwencji 

medycznej, więc tu będzie obopólna korzyść.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu poruszył kwestię zabezpieczenia 

anestezjologów i Bloku Operacyjnego. Zapytał, czy to nie będzie kolidowało  

z naszymi procedurami. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że nie. 

Generalnie jest tak, że żadne procedury nie wymagają Bloku Operacyjnego tylko 
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obecność Bloku Operacyjnego w obiekcie, w którym oni działają jest dodatkowo 

punktowana i w konkursie, w którym brali udział i jakby przenoszą ten kontrakt oni  

te punkty mieli za obecność Bloku Operacyjnego w strukturach. Nadmieniła,  

że oczywiście mogą zdarzyć się pojedyncze przypadki, że będzie konieczność 

przewiezienia pacjenta na Blok, ale jak przekazała, to pani dyrektor twierdzi, że nie 

jest to ani częste, ani systematyczne.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do zabezpieczenia 

laboratorium pytając - czy będziemy pośrednikiem pomiędzy Frydą, czy oni sami 

sobie ustalą? 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że wiadomo, że z Frydą jest tak, że laboratorium jest nasze, to jest outsourcing  

w związku z powyższym może powiedzieć, że jakby wyklucza się i nawet nie musi 

być pośrednikiem w tej kwestii. Spółka uzgodni sobie z firmą.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał o koszty remontów, 

które oni będą robić – czy odliczą od czynszu, czy będą to amortyzować tak,  

jak to robi Fryda.   

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu poinformowała, że będą  

to amortyzować, absolutnie nie będą obniżać tego w czynszu. Jedyny zapis, o który 

oni walczą i jeszcze jest w trakcie negocjacji to podkreśliła, że chciałaby, aby stawka 

czynszu była regulowana od pierwszego miesiąca, od początku umowy. Nie ukrywa, 

że spółka domaga się zapisu, że od momentu rozpoczęcia przez nich działalności  

na tej przestrzeni. Nadmieniła, że planują 3 miesiące ten remont. Dodała, że jej 

zdaniem tego typu spółki jednak przyspieszają, nie korzystają z finansów publicznych 

jak my, więc tutaj troszeczkę inaczej to wygląda.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu poruszył kwestię stawki.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że oni generalnie proponują umowę na 10 lat, bo twierdzą, że na krótszy okres, 

biorąc pod uwagę inwestycje, które muszą podjąć, nie podpiszą umowy.    

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że po 10 latach i tak 

na pewno nie będzie zamortyzowana całkowicie.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że myśli,  

że zamortyzują, zależy jaki sobie ustalą współczynnik, jeżeli chodzi o amortyzację.  

W przypadku wcześniejszego rozwiązania umowy oczywiście są takie zapisy umowy, 

że mogą wszystkie sprzęty, itd. zabrać ze sobą lub podać wartość do ewentualnej 
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spłaty takie opcjonalne, ale jak to ujęła to jest „melodia przyszłości”, która być może 

nigdy nie miałaby miejsca, ale jeżeli chodzi o mury, ściany, inwestycje tego typu,  

to nie ma o tym mowy. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał o miejsce.   

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu wyjaśniła, że tam gdzie był 

Oddział Covidowy, aktualnie jest to w zasadzie pusta przestrzeń tylko mają łóżka 

internistyczne, które rozszerzyli o miejsca izolacyjne i one pozostają, więc tutaj 

spółka w żaden sposób nie ingeruje w strukturę. Zaznaczyła, że mogą tę przestrzeń 

oddać. Jedynie wejdą w obszar Poradni Urazowo-Ortopedycznej, ale tutaj  

też nie będzie to problemem dlatego, że biorąc pod uwagę inwestycję SOR-u 

(Szpitalny Oddział Ratunkowy) i tak planowali tę poradnię przenieść.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, w jakieś formie będą 

dostępne usługi medyczne, która firma będzie świadczyła. Czy to będą komercyjne 

usługi, czy finansowane przez NFZ (Narodowy Fundusz Zdrowia)? 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że oni mają 

kontrakt z NFZ-em. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dopytał, czy oprócz tego będą 

mogli działać w sposób komercyjny.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że myśli,  

że tak.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu kontynuował, dopytując, czy nie 

ma to jakiejś kolizji z działalnością szpitala, bo wiadomo, że szpital nie może 

pobierać pieniędzy za usługi medyczne.   

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że w wyjątkowych sytuacjach, jeżeli pacjent jest nieubezpieczony lub jeżeli tutaj jest 

zgoda, to jak najbardziej mogą. Zauważyła, że tutaj przychody mają z umowy 

dzierżawy, więc to jest inna kwestia. Dodała, że wydzierżawiają powierzchnie 

przecież różnym i mogliby równie dobrze prywatnej przychodni dać jakieś gabinety  

i tylko odpłatnie prowadziłaby działalność. Jedynie nie mogliby na przestrzeniach,  

na których jest np. okres trwałości, itd. tego typu elementy.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że zmierza do tego,  

że przeciętny pacjent, który przyjdzie do szpitala nie będzie wnikał, czy to jest szpital, 



34 
 

czy to jest państwowe czy prywatne. Chodzi o to, żeby nie było jakiejś sytuacji, 

jakiegoś szoku, że trzeba będzie płacić za niektóre usługi medyczne.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że spółka 

ma kontrakt z NFZ i działa realnie w oparciu o kontrakt z NFZ.    

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński nadmienił, że ta spółka 

działa w wielu szpitalach w Polsce na tych zasadach, o których mówiła pani dyrektor. 

Zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały. 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 992/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości SP ZOZ  

w Wieluniu z przeznaczeniem na utworzenie oddziału kardiologii interwencyjnej  

wraz z pracowniami hemodynamiki i elektrofizjologii (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Marek Kieler).  

Uchwała Nr 992/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

   Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu dodała, że dzisiaj wpłynęło 

do niej pismo od tej spółki, które doprecyzuje pewne elementy. 

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy jest uchwała 

Rady Społecznej w tym temacie.  

   Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu przekazała, że oczywiście, 

wszystkie są pozytywne. Opinia była jednogłośnie pozytywna. Następnie chciała 

odnieść się do trybu, dlaczego tak szybko.  

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że może 

ewentualnie jak będą pytania na sesji.  
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Pkt 19 

Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań i należności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 31.08.2022 r., 

sporządzoną według stanu księgowego na dzień 29.09.2022 r.  

 

 

 

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał o zobowiązania 

inwestycyjne – dlaczego są teraz takie?  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu wyjaśniła, że tutaj jest ujęta 

faktura, jeśli chodzi o SOR, więc to było zobowiązanie niewymagalne 4 mln zł.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dopytał, czy to było później 

zapłacone.  

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu wyjaśniła, że częściowo  

w zakresie niekwalifikowalnych zostało zapłacone, w pozostałym zakresie czekają  

na zaliczkę z Ministerstwa Zdrowia, pozostała kwota również zostanie zapłacona  

w terminie związania faktury. Podkreśliła, że termin jak najbardziej zostanie 

dotrzymany. Dodała, że nie dopuszczą, aby ten wydatek wszedł w wymagalne,  

bo nie mogą, to jest projekt zewnętrzny. Środki mają zabezpieczone.  

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że ten ogromny 

skok zobowiązań związany jest z fakturą za SOR. 

   Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że zdecydowanie tak, ale to jest akurat dobry element, bo świadczy o postępie prac. 

W tym roku oczekują oczywiście na kolejną fakturę, nie mają jeszcze informacji  

z Ministerstwa Zdrowia na temat ewentualnego przedłużenia umowy.  

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są pytania  

do tego materiału. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd zapoznał się  

z przedmiotową informacją.  
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      Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o stanie 

zobowiązań i należności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu na dzień 31.08.2022 r., sporządzoną według stanu księgowego na dzień 

29.09.2022 r. 

Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 20 

Rozpatrzenie prośby Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o pomoc w pozyskaniu środków finansowych 

niezbędnych do zabezpieczenia całości wkładu własnego na realizację projektu 

pn. „Zakup aparatury medycznej i wyposażenia oraz przebudowa części 

pomieszczeń SOR w Wieluniu”. 

 

 

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

   Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że na jednym  

z poprzednich Zarządów była mowa o pomocy finansowej dla szpitala na dodatkowe 

roboty w wysokości 1 700 000 zł. W porozumieniu z panami starostami ustalili,  

że tę kwotę pomocy jaka ona będzie, ale do kwoty 1 700 000 zł szpitalowi pomogą, 

czyli już w zmianach w budżecie, o którym za chwilę będą rozmawiać w tym roku, 

proponuje się przekazać dodatkową dotację dla szpitala w kwocie 800 tys. zł, 

natomiast w przyszłym roku w projekcie budżetu planuje się pomoc w wysokości  

900 tys. zł. Dodał, że jest prośba o kwotę 1.021.409,85 zł, czyli rozumie, że jest  

to wkład własny do wydatków kwalifikowanych.  

   Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że tak.  

   Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że na dzisiaj takich 

środków nie mamy i musi pani dyrektor jakoś dać radę. 

   Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że będzie prowadziła negocjacje z firmą. Przekazała, że nie ma jeszcze odpowiedzi  
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z kancelarii na temat waloryzacji, o którą złożyła firma, więc tutaj łatwo pieniędzy  

nie wydają. Bardzo możliwe, że uda jej się, żeby to nie było 1 700 000 zł, czyli pójść 

za krokiem tym, który wnioskował wykonawca tylko uda jej się z tych pieniędzy - 

podkreślając, że tak byłoby idealne, zabezpieczyć tutaj.  

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, czyli pani 

dyrektor stara się jak najwięcej zabezpieczyć. Otworzył dyskusję. Nikt się nie zgłosił. 

Stwierdził, że Zarząd zapoznał się z prośbą i zgodnie z tym, co pan skarbnik 

powiedział na ten moment zabezpieczone zostaje to, co na jednym z ostatnich 

Zarządów zostało przez Zarząd przegłosowane i już na ten sesji zostanie  

to zabezpieczone.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z prośbą Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o pomoc w pozyskaniu środków 

finansowych niezbędnych do zabezpieczenia całości wkładu własnego na realizację 

projektu pn. „Zakup aparatury medycznej i wyposażenia oraz przebudowa części 

pomieszczeń SOR w Wieluniu” i zgodnie z wypowiedzią Skarbnika Powiatu  

w Wieluniu na CLII posiedzeniu w dniu 14.10.2022 r., na ten moment zostają 

zabezpieczone środki, które zostały przegłosowane przez Zarząd Powiatu na CL 

posiedzeniu w dniu 21.09.2022 r. i na najbliższej sesji Rady Powiatu w Wieluniu 

zostaną zabezpieczone.  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi. 

   Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że czytał poprzedni 

protokół i pani dyrektor wtedy mówiła o przeglądaniu rozliczeń naszych procedur  

i były przypadki, że w opisie jest, np. zdjęcie, opis, a w sprawozdawczości tego  

nie ma, tzn. są procedury wykonane w szpitalu, pojawiły się w dokumentacji 

medycznej, a nie ma ich w sprawozdawczości. Dodał, że szpital to wyłapuje i pisze 

do NFZ o zwrot tych kosztów. Zapytał, czy taka procedura może być zaliczona przez 

inny podmiot, na przykład.   

   Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że nie.  
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   Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, czy jest ścisłe 

powiązanie dokumentacji.  

   Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że oczywiście, że tak.  

   Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że mówił pani dyrektor, 

że w dokumentacji jest napisane, że np. została wykonana tomografia, jest opis  

w dokumentacji, a nie ma tego w sprawozdawczości. Zapytał, na czym to polega.  

   Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że tu jest taka sytuacja, że jak najbardziej są wszystkie badania dokonywane, 

widnieją tylko chodzi o to, że jeśli nie sprawozdają, to ma to wpływ na wykonanie 

ryczałtu. Analizując wykonanie ryczałtu przekazała, że wie, że robią dużo, analizują 

liczbę pacjentów, itd. i spodziewała się wyższego wykonania ryczałtu i po prostu 

analizując oddział po oddziale wyszło, że część kadry nie wpisuje procedur w część, 

która jest sprawozdawana, więc badania są, one są ujęte, itd. tylko, że jeżeli  

nie podają tych procedur do NFZ-tu, to nie załapią się w wykonaniu ryczałtu, właśnie  

w tę sprawozdawczość. Dlatego ona nie ma absolutnie wpływu na jakieś 

przekłamanie, które byłoby jakieś niebezpieczne. Bezpieczeństwo jest tutaj takie,  

że wyjdzie im wykonanie ryczałtu 95%, dlatego, że kadra nie wpisywała jak należy 

we właściwe rubryki, należało to przejrzeć i być może wykonanie ryczałtu byłoby  

na poziomie 98%.  

   Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że wygląda na to,  

że to jest nie tyle specjalne niewpisanie tylko niechlujstwo.  

   Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że zdecydowanie. Nadmieniła, że akurat na SOR i przy Izbie Przyjęć nie ma 

sekretarki medycznej i widzi w tym pewien problem. Przekazała, że planuje 

przesunąć panią z rejestracji w ten obszar. Dodała, że na oddziałach lekarz leczy, 

wpisuje procedury medyczne, itd. i jest sekretarka, która dba o to, żeby właściwie 

było to sprawozdawane, we właściwych miejscach, itd., żeby mogli prawidłowo  

to rozliczyć i uzyskać przychody z tego tytułu. Poinformowała, że widzi potrzebę tego 

typu zmian na SOR.  

 

 

   Salę obrad opuścił Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu. Zarząd Powiatu  

w Wieluniu obraduje w składzie 3 osobowym.  
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Pkt 21 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia  

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę Nr LII/301/22  

Rady Powiatu w Wieluniu z dnia 28 marca 2022 r. w sprawie podziału środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przypadających na teren Powiatu Wieluńskiego wg algorytmu  

w 2022 r. na realizację zadań określonych w ustawie z dnia 27 sierpnia 1997 r.  

o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób 

niepełnosprawnych. 

 

 

 

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że pani dyrektor 

niewykorzystane środki z planu przesuwa na dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt 

rehabilitacyjny. Powitał ponownie panią dyrektor PCPR w Wieluniu. Zapytał,  

czy chodzi tylko o tę zmianę.  

   Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu potwierdziła.  

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję. Nikt się 

nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały.  

 

 

 
      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 993/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

zmieniającej uchwałę Nr LII/301/22 Rady Powiatu w Wieluniu z dnia 28 marca  

2022 r. w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przypadających na teren Powiatu Wieluńskiego wg algorytmu  

w 2022 r. na realizację zadań określonych w ustawie z dnia 27 sierpnia 1997 r.  

o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych 

(głosowało 3 członków Zarządu, nieobecni: Pan Marek Kieler, Pan Łukasz Dybka). 

 Uchwała Nr 993/22 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 22 

  Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie upoważnienia Zarządu 

Powiatu w Wieluniu do zawarcia porozumienia z Gminą Ostrówek w celu 

realizacji przez powiat zadania zleconego z zakresu administracji rządowej 

polegającego na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej, bądź świadczeniu 

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego. 

 

 

 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że jak rozumie, 

że to pani kierownik zwróciła się do pana wójta. 

 Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że to pan wójt zwrócił się do nas.  

  Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dopytał w ilu miejscach 

będziemy mieli teraz punkty.  

 Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych przekazała, że punkt nieodpłatnej pomocy prawnej mamy w 5 

lokalizacjach, ten który prowadzimy. Drugi punkt jest w Wieluniu i nie wyobraża 

sobie, aby jeden dzień nawet zdjąć do Ostrówka tak, więc Wieluń musi zostać. 

Jedynie co myśli nad nieodpłatnym poradnictwem obywatelskim, żeby jeden dzień 

przerzucić z Łyskorni do Ostrówka, bo tam jest i tak mało osób. Tu znowuż będzie  

do południa, w Łyskorni jest po południu, ale myśli, że jeden dzień nic nie zaszkodzi, 

ale wtedy to nie byłaby nieodpłatna pomoc prawna tylko nieodpłatne poradnictwo 

obywatelskie byłoby wtedy w Ostrówku. Dodała, że na jednym z kolejnych posiedzeń 

Zarządu byłby przedstawiony aneks do porozumienia z gminą Biała. Przekazała,  

że za chwilę będą ogłaszać konkurs, porozumienie z Ostrówkiem byłoby dopiero  

od stycznia.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że ma rozumieć,  

że koszty by się nie zmieniły.  

 Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że nie.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy już są znane 

wartości.  



41 
 

 Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że nie. Nadmieniła, że wczoraj dzwoniła do Łodzi. Cały 

czas śledzi na bieżąco.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zauważył, że zdjęcie  

z dzisiejszego posiedzenia Zarządu projektu uchwały ma związek z tym, że nie ma 

jeszcze ogłoszonych kwot odnośnie poradnictwa.  

 Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych nadmieniła, że projekt był już w czerwcu, natomiast do tej pory nie ma 

tych kwot. Dodała, że myśli, że konsultacje cały czas trwają, bo nie chce się  

na to zgodzić samorząd adwokacki ani radcowski, ani organizacje też pozarządowe, 

bo im nie wystarcza na obsługę punktów. Za niedługo nie będzie mecenasów, którzy 

będą świadczyć usługi.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, ile do tego dokładamy.  

 Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że my nie.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński z uwagi na brak dalszych 

pytań, zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 994/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu w Wieluniu do zawarcia porozumienia  

z Gminą Ostrówek w celu realizacji przez powiat zadania zleconego z zakresu 

administracji rządowej polegającego na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej, 

bądź świadczeniu nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego (głosowało 3 członków 

Zarządu, nieobecny: Pan Marek Kieler, Pan Łukasz Dybka).    

 Uchwała Nr 994/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 23 

Przyjęcie informacji o funkcjonowaniu i działaniach Powiatowego Centrum 

Zarządzania Kryzysowego w Wieluniu w okresie od 1 października 2021 r.  

do 30 września 2022 r. 
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 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powitał pana Wojciecha 

Panka – inspektora Biura Ochrony Informacji i Bezpieczeństwa. Zapytał, czy pan 

Panek chciałby coś dodać. 

  Pan Wojciech Panek - inspektor Biura Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa w Starostwie Powiatowym w Wieluniu przekazał,  

że w poniedziałek jodek potasu został rozdysponowany do jednostek naszego 

powiatu, gminy mają w tej chwili cały zasób u siebie.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy każda gmina będzie 

sama dystrybuować jodek potasu.  

 Pan Wojciech Panek - inspektor Biura Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa w Starostwie Powiatowym w Wieluniu odpowiedział, że tak. 

Dodał, że w tej chwili czekamy na dystrybucję jodku potasu z gmin.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, czy to jest Płyn Lugola.  

 Pan Wojciech Panek - inspektor Biura Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa w Starostwie Powiatowym w Wieluniu odpowiedział, że nie,  

to jest zupełnie coś innego. Jodek potasu jest w postaci tabletek. Nadmienił, że Płynu 

Lugola nie stosujemy.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, jak jest ze schronami 

przeciwlotniczymi – czy mamy jakąś ewidencję? Czy jest jakikolwiek schron? 

 Pan Wojciech Panek - inspektor Biura Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa w Starostwie Powiatowym w Wieluniu odpowiedział,  

że za ewidencję schronów/ukryć tymczasowych odpowiada wójt/burmistrz. Dodał,  

że zebrali informację z gmin i na tę chwilę nie mamy żadnych schronów ani ukryć 

tymczasowych. Przekazał, że był przy nas, ale jest zawalony, zniszczony przez pana 

burmistrza.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że jest  

to w strukturze gmin/miasta.  

 Pan Wojciech Panek - inspektor Biura Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa w Starostwie Powiatowym w Wieluniu odpowiedział, że tak,  

my tylko koordynujemy zadania między gminami.  
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 Na salę obrad powrócił Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu. Zarząd Powiatu 

w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

 

   Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu podzielił się refleksją,  

jak pracował w banku to przy wejściu do swojego pokoju miał tablicę sygnałów  

i alarmów. Zapytał, czy mamy to gdzieś zamieszczone na jakiejś stronie,  

jak to wygląda. Dodał, że chodzi mu o alarmy dźwiękowe, sygnały, itd.  

 Pan Wojciech Panek - inspektor Biura Ochrony Informacji  

i Bezpieczeństwa w Starostwie Powiatowym w Wieluniu odpowiedział,  

że są w rozporządzaniach Ministra Obrony Narodowej i MSWiA Ministerstwo Spraw 

Wewnętrznych i Administracji), ale w tej chwili nie pozwolono, aby umieszczać  

to na stronach, żeby nie powodować paniki. Przekazał, że wczoraj mieli przypadek 

była u nich pani, że prasa napisała, że straż otrzymała jodek potasu tylko prasa  

nie napisała, że oni tylko przechowywali ten jodek potasu do dystrybucji. Chodzi o to, 

aby nie robić takiego zamętu i straszyć ludzi.   

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński z uwagi na brak dalszych 

pytań, stwierdził, że Zarząd przyjął informację.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu przyjął informację o funkcjonowaniu i działaniach 

Powiatowego Centrum Zarządzania Kryzysowego w Wieluniu w okresie  

od 1 października 2021 r. do 30 września 2022 r.     

 Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pkt 24 

     Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

 

 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  
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   Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

   Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że 800 tys. zł  

na szpital z 1 700 000 zł. 

   Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dodał, że 900 tys. zł ujmie  

w projekcie budżetu na przyszły rok, do 15. listopada trzeba złożyć projekt budżetu 

do RIO (Regionalna Izba Obrachunkowa) i te 900 tys. zł chciałby tam ująć.   

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński otworzył dyskusję. Nikt się 

nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 995/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny  

Pan Marek Kieler).          

 Uchwała Nr 995/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pkt 25 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2030.  

 

 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

   Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

   Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał jakie jest zadłużenie  

na tę chwilę. Zapytał, czy 11 mln zł-13 mln zł. 

   Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że zaraz odpowie.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały.  
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       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 996/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 

2022-2030 (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler).  

   Uchwała Nr 996/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 26 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu uchylającej uchwałę w sprawie emisji 

obligacji oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.  

 

 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

   Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

Odpowiedział na pytania pana Wojcieszaka z poprzedniego punktu informując,  

że zadłużenie powiatu na koniec 2021 r. wynosiło 11 257 360 zł i na koniec 2022 r. 

też będzie takie samo 11 257 360 zł, bo w tym roku ani nie spłacamy żadnego 

kredytu, ani nie spłacamy żadnego długu.  

   Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu poruszył kwestię 50 tys. zł 

zaplanowanych do spłacenia na 2024 r.  

   Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że 11 357 000 zł 

jest zaplanowane zadłużenia na 2023 r., więc o 100 tys. zł więcej.  

   Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu nadmienił, że 200 tys. zł jest  

z Funduszu.  

   Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dodał i też je spłacamy. 

Zaczynamy spłacać w 2024 r., spłaty w 2024 r. wyniosą ok. 1 616 060 zł.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały.  
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      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 997/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

uchylającej uchwałę w sprawie emisji obligacji oraz określenia zasad ich zbywania, 

nabywania i wykupu (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler).  

  Uchwała Nr 997/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński ogłosił 7,5 minuty przerwy  

w posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński wznowił obrady po przerwie. 

Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym. Nieobecny Pan Marek 

Kieler.  

 

 

Pkt 27 

Sprawy bieżące. 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że wznawia 

obrady Zarządu po przerwie. W punkcie 27 pn. „Sprawy bieżące” Zarząd będzie 

zajmował się sprawą mediacji jakie powiat wieluński prowadzi z gminą Wieluń  

w sprawie dotyczącej żądań gminy Wieluń wobec powiatu. Przekazał, że dzisiaj 

przed nimi kolejne spotkanie mediacyjne. Powitał panią mecenas Michalską-

Kowalczyk, którą poprosił o przedstawienie propozycji jaka została zawarta  

w mediacjach i następnie Zarząd podejmie decyzję związaną z tą propozycją. 

   Pani Eliza Michalska-Kowalczyk – radca prawny w Starostwie 

Powiatowym w Wieluniu powiedziała, że propozycja jaka padła ze strony Gminy 

Wieluń na ostatnim spotkaniu przed mediatorem sprowadzała się do partycypacji 

przez powiat wieluński w kosztach inwestycji drogowych Gminy Wieluń na terenie 

powiatu wieluńskiego w wysokości do około 1 500 000 zł oraz propozycji,  

że w przypadku zgody na tego typu udział w kosztach, zaliczeniu również na poczet 

ugody będzie podlegała ta wartość inwestycji drogowych powiatu wieluńskiego, które 
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są już zaplanowane w budżecie powiatu bądź są w trakcie realizacji, o których gmina 

była informowana w pisemnej korespondencji.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że jego 

propozycja jest taka, aby nie zgadzać się na tę ugodę, ani nawet w razie postąpienia 

tej propozycji również nie zgadzać się na ugodę i rozstrzygnąć sprawę przed sądem.  

Zapytał, kto jest „za” taką propozycją.  

 

 

 

   Zarząd Powiatu w Wieluniu (jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) nie wyraził 

zgody na powyższą ugodę, podkreślając, że nawet w razie kolejnej propozycji – 

postąpienia również nie zgadza się na ugodę, uznając, że sprawę należy 

rozstrzygnąć przed sądem (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Marek 

Kieler). 

 

 

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że jednogłośnie 

propozycja została przez Zarząd przyjęta i z taką decyzją pójdą dzisiaj na mediacje.  

 

  

 

 

Pkt 28 

Wolne wnioski. 

 

 

 Na CLII posiedzeniu Zarząd Powiatu wolne wnioski nie były zgłoszone. 
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Pkt 29 

Zamknięcie CLII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński w związku z wyczerpaniem 

porządku obrad, zamknął CLII posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 Protokołowała:  

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 


